
Srbija; Nastavlja se povećavanje zelenih površina u Beogradu

Ministar rudarstva i energetike u Vladi Republike Srbije Aleksandar Antić i predsednik
Skupštine grada Beograda Nikola Nikodijević prisustvovali su sađenju stabala na zelenoj
površini kod „Štark Arene“, čime je nastavljena strategija pošumljavanja u Beogradu.
Antić je tom prilikom istakao da je pomenuta površina bogatija za 240 stabala, naglasivši da
je važno da sadimo drveće kako bismo generacijama koje dolaze ostavili čist vazduh, vodu i
zemljište. U proteklih nekoliko godina pošumljeno je više od 750 hektara zemljišta u
Beogradu, što je približno 200.000 novih sadnica, precizirao je ministar.
Prema njegovim rečima, danas ima nešto više od 10 odsto zemljišta u Beogradu koje je
pokriveno zelenim površinama i šumama, dok je cilj 30 odsto. On je podvukao da je potrebno
da se u ovakve projekte uključe energetske kompanije, koje jesu zagađivači, ali i najveći
investitori kada je u pitanju ekologija.
Izvor: energetskiportal


